
Aan het college van 

Burgemeester en wethouders, 

de raad en burgercommissieleden gemeente West Betuwe. 

Geldermalsen, 14 augustus 2023. 

Geachte bestuurders, 

Dank voor de supersnelle beantwoording van mijn eerdere brief deze maand. De beantwoording 

had ik persoonlijk anders gedaan, maar kennelijk hebben ambtenaren de vrije hand in het 

afhandelen van zaken, zoals ze denken dat dit juist is. Een beantwoording, zo heb ik begrepen, 

voor de brief waar met de verantwoordelijke wethouder over is gesproken. 

Kennelijk is het beleid van de gemeente West Betuwe zo bepaald. Toch wil ik u dit moment 

van zaterdag 12 augustus niet onthouden. Ik wil u behoeden voor het geval er iets mocht 

gebeuren en u als bestuurders daarvoor verantwoordelijk worden gesteld. Voor die problemen, 

zo hebben we kunnen lezen in de Gelderlander is onze burgemeester Stoop erg bang, zeker als 

het over vergunningen gaat van evenementen. 

Kennelijk is er, met of zonder uw medeweten, direct actie ondernomen om aan de 

verkeersveiligheid in de Herman Kuijkstraat toch iets te doen. Of dat nu de juiste beslissing is, 

vraag ik me als leek wel af. Als gewoon inwoner van Geldermalsen heb ik daar niet voor 

geleerd. Toch zegt mijn boerenverstand dat wat er nu gebeurt niet de slimste oplossing is. 

Vandaar mijn vraag aan u als bestuurder. Wie heeft het bedrijf Plus toestemming gegeven een 

parkeerstrook, aangelegd met gemeenschapsgeld omdat het openbare weg is, de ruimte met 

pionnen af te zetten? Met het gevolg dat de ruimte kennelijk alleen gebruikt mag worden door 

wagens die bij Plus moet laden en lossen. Hun eigen bestelbus kan daar dan ook gewoon uren 

staan. 

Ik kan me niet herinneren dat hier voor dit alleenrecht een raadsbesluit is genomen. Nu zien we 

op een zaterdag dat een ander, die ook moet laden en lossen voor ondernemers in het dorp, 

noodgedwongen zelf bepaalt waar gelost kan worden, dus midden op straat. 

Kijk hier zou u en zeker onze burgemeester, die zich kennelijk grote zorgen maakt, zich eens 

mee moeten gaan bemoeien. Of is het zo dat ongevallen die hier eventueel komen en het 

ongemak van de fietser, voetganger kan ik helaas niet zeggen, want er is daar zelfs geen 

fatsoenlijk voetpad, binnen de 15% aan tolerantie vallen? 

Beste mensen, ik kan me voorstellen dat u denkt, daar heb je hem weer. Maar als u mij denkt 

als joker te kunnen gebruiken, krijgt u mij zo ook. U bent en blijft ondanks beter weten in, 

nalatig. U bepaalde dat een 30 km straat hiervoor op geen enkele wijze behoefde te worden 

ingericht. U bepaalde dat 15% hardrijden binnen de tolerantie is. Ook als er straks een fietser 

verongelukt? U bepaalt dat een fatsoenlijke discussie niet mogelijk is met de aanwonenden. U 

bepaalt want u betaalt? Mijn ervaring is dat er een macht dictatuur is ontstaan in de zo mooie 

gemeente West Betuwe. U mag dit tegenspreken, jammer voor u dat ik over andere ervaringen 

kan vertellen. 

  

Dank voor de moeite, die u mogelijk hebt genomen, om deze brief te lezen. Mocht u het nodig 

vinden hierop te antwoorden, dan graag schriftelijk. 

Met vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)



    
Zaterdagmiddag 12 augustus 2023 om 12.23.03 uur koopcentrum Geldermalsen. Waar is de 

veiligheid voor de voetgangers en fietsers. Waarom andere delen van Geldermalsen wel 

aanpassingen die verplicht zijn voor een 30 kilometer gebied? Duidelijk rechtsongelijkheid! 


